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PRACE MIĘDZY SESJAMI BURMISTRZA MIŁAKOWA 

06.06.2024 – 27.06.2024 

 

1. W świetlicy wiejskiej w Książniku odbył się Festyn dla dzieci i mieszkańców. Była 

to doskonała okazja do integracji i wspólnej zabawy rodziców z dziećmi. 

 

2. Odbyły się uroczyste zakończenia roku szkolnego w przedszkolu, w szkole 

podstawowej Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Jana Pawła II w Miłakowie 

oraz w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym. 

 

3. Wraz z pracownikami zadbaliśmy o estetykę wokół budynku urzędu, parku                        

i przystanku przy ul. Daszyńskiego. W pocie czoła i z wielkim zaangażowaniem 

dokonaliśmy nowych nasadzeń kwiatów i krzewów. Wskazane miejsca zostały 

uprzątnięte a krzewy przycięte. Zasiana została również trawa z tyłu urzędu i przy 

zejściu do parku. Dziękuję wszystkim zaangażowanym za udział w czynie 

społecznym. 

 

4. Uczestniczyłem w przemiłym spotkaniu integracyjnym w sołectwie Rożnowo na 

zaproszenie sołtysa i Koła Gospodyń Wiejskich. 

 

5. Spotkałem się z Katarzyną Królak, naszą nową posłanką. Rozmawialiśmy                       

o dalszej współpracy na rzecz rozwoju naszej gminy. Takim pomysłem jest 

uruchomienie biura poselskiego w Miłakowie. 

 

6. Spotkałem się z Dyrekcją Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Jana Pawła II               

w Miłakowie. Tematem spotkania były sprawy bieżące w funkcjonowaniu 

jednostki. 

 

7. Uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu Stowarzyszenia Kraina Drwęcy                        

i Pasłęki, w trakcie którego wybrano nowy zarząd, komisję rewizyjną oraz nowego 

Prezesa Stowarzyszenia, którym została Pani Ilona Grabowska. Słowa 

podziękowania skierowałem do Pani Wandy Łaszkowskiej – dotychczasowej 

Prezes, za lata owocnej współpracy. Pani Wanda została przewodniczącą 

https://www.facebook.com/krainadrwecyipasleki?__cft__%5b0%5d=AZWBmdWKEsjs0hgl42vWN2owEhWBLUYsuw4LRG3Uv_az0xHO1Wu0Vc7XP46qvKsvTfTkZ1O22bS9kM1FicHUAtSHPKCy_kcY2SMYD2Cjd3qzJc9nuzZdMMFsLaNt6pV55-23jBVG2GlP4D7Nb406IiUknwXRz1VnFtj1HVJwn2q9YtpV25V9QKt-FD1hrRiepvaHom-f2pBNjXRi2A8I3iWj&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/krainadrwecyipasleki?__cft__%5b0%5d=AZWBmdWKEsjs0hgl42vWN2owEhWBLUYsuw4LRG3Uv_az0xHO1Wu0Vc7XP46qvKsvTfTkZ1O22bS9kM1FicHUAtSHPKCy_kcY2SMYD2Cjd3qzJc9nuzZdMMFsLaNt6pV55-23jBVG2GlP4D7Nb406IiUknwXRz1VnFtj1HVJwn2q9YtpV25V9QKt-FD1hrRiepvaHom-f2pBNjXRi2A8I3iWj&__tn__=-%5dK-R
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komisji rewizyjnej i nadal będzie służyła nowej Pani Prezes swoim 

doświadczeniem. 

 

8. Uczestniczyłem w posiedzeniach Zarządu Związku Gmin Warmińsko-

Mazurskich. Posiedzenia związane były z wyborami nowych władz. Chciałbym 

Państwa poinformować, że wybrano moją osobę na Przewodniczącego Zarządu  

Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich. Następstwem objęcia tak zaszczytnej 

funkcji był mój udział w obradach członków zarządu sygnatariuszy 

Ogólnopolskiego Porozumienia Organizacji Samorządowych OPOS w Gdańsku. 

Głównym punktem spotkania było przejęcie prezydencji przez Związek Gmin 

Warmińsko-Mazurskich od Związku Gmin Pomorskich na okres 6 miesięcy. 

 

9. Uczestniczyłem w I Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego 

„Czyste Środowisko”, na którym wybrano władze Zgromadzenia, komisje oraz 

zarząd. 

 

10. Uczestniczyłem w wyjeździe studyjnym do województwa łódzkiego pod nazwą 

„Inicjatywy aktywizujące mieszkańców obszaru Krainy Drwęcy i Pasłęki”. Celem 

wizyty było zapoznanie się z przykładami realizacji projektów współpracy                        

w województwie łódzkim, inwestycje w infrastrukturę kulturalną i rekreacyjną oraz 

rozwój przedsiębiorczości lokalnej a także dobre praktyki lokalnych grup 

działania. 

 

11. Uczestniczyłem w XXV Samorządowym Forum Ekologicznym zorganizowanym 

przez Urząd Marszałkowski w Olsztynie pod nazwą „Przyroda i Krajobraz Warmii 

i Mazur”. Forum było poświęcone zagadnieniom związanym z migracją zwierząt 

łownych oraz zwierząt chronionych takich jak wilk. 

 

12. Uczestniczyłem w spotkaniu z Senatorem RP Gustawem Markiem Brzezinem. 

 

13. Dla wszystkich radnych oraz kierowników zorganizowane zostało szkolenie pod 

nazwą „Abc radnego… czyli co radny powinien wiedzieć”, które poprowadził Pan 

dr hab. Artur Modrzejewski. 
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Dziękuję Radnym i kierownikom za czynny udział w wydarzeniu, które było 

szczególnie ważne z perspektywy nowo wybranych radnych, ale również dla 

doświadczonych radnych i kierowników, którzy mieli możliwość odświeżenia                   

i uaktualnienia swojej wiedzy. 

 

14. Uczestniczyłem w walnym zebraniu członków Lokalnej Organizacji Turystycznej, 

które odbyło się w Urzędzie Miejskim w Morągu. Tematem spotkania było 

sprawozdanie za 2023 rok i udzielenie absolutorium Zarządowi. 

 

15. W imieniu Parafii rzymsko-katolickiej pw. Św. Barbary w Boguchwałach 

prowadziliśmy postępowanie na wyłonienie wykonawcy do zadania pod nazwą: 

„Renowacja kościoła rzymsko-katolickiego pw. Św. Barbary w Boguchwałach”. 

Wartość inwestycji dofinasowanej z Polskiego Ładu – 800 tyś. zł. Został wyłoniony 

Wykonawca. Niebawem podpiszemy umowę i ruszą prace, w ramach których 

zostanie wykonany remont elewacji budynku i wymiana pokrycia hełmu wieży 

kościoła  w Boguchwałach. Wykonawca będzie zobowiązany wykonać inwestycję 

w terminie 14 m-cy. 

 

16. Została zakończona inwestycja budowy nowych obiektów infrastruktury 

turystycznej na plaży w Miłakowie. Mamy nową wiatę, ławki solarne, leżaki                           

i śmietniki. 

 

17. Dzięki wspólnym staraniom Miłakowskiego Domu Kultury, Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Miłakowie oraz Urzędu Miejskiego w Miłakowie  

powstała Biblioteczka, która stanęła na zrewitalizowanej Plaży Miejskiej. Mamy 

nadzieję, że książki umilą czas spędzony w tak malowniczym miejscu.  

 

Dziękuję wszystkim, którzy włączyli się w projekt, a w szczególności Panu 

Ireneuszowi Szwechowiczowi wraz z podopiecznymi oraz Warmińskiemu Bankowi 

Spółdzielczemu w Jonkowie za ufundowanie pleksy okiennej. 

 

18. Zostało ogłoszone postępowanie na wyłonienie wykonawcy do zadania pod nazwą 

"Modernizacja dróg gminnych wraz z infrastrukturą techniczną oraz rewitalizacja 

na obszarze Starego Miasta w Miłakowie". Zadanie ma zostać wykonane w trybie 

"zaprojektuj i wybuduj". W ramach zadania planujemy wykonać renowację ulic: 
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Morąska, Poznańska, Jagiełły, Katowicka i Kościelna oraz zagospodarowanie 

placu przy ulicy Poznańskiej. 

 

19. Odbyło się spotkanie z mieszkańcami Henrykowa ws. bezpieczeństwa pieszych  

w obszarze miejscowości. Ustalono konieczność usytuowania ograniczenia 

prędkości przy nowej nawierzchni drogi. W przypadku braku efektywności zostanie 

zamontowany próg zwalniający. 

 

20. Odbyły się dwa spotkania z konserwatorem zabytków w Elblągu i pracownikami 

merytorycznymi ws. realizacji projektu zagospodarowania starego ewangelicko-

augsburskiego cmentarza na rzymsko-katolicki. Zadanie jest realizowane przez 

Parafię w ramach pozyskanych przez gminę Miłakowo środków w ramach 

Polskiego Ładu.  


